
 
 

BESTYRELSESMØDE  
Dato 1.2.22 
Deltagere: Henriette, Jette Brit, Inge-Brit, Torben, Karina, Rasmus og Mary 
 
Punkter Drøftelse Beslutning/ansvarlig 

   

Faste punkter:   

1. Godkendelse af referat fra sidste møde  Referater er godkendte af bestyrelsen og bliver lagt 
på klubmodul 

2. Nyt fra daglig leder 
 

Ikke de store ting (hovedsageligt pga. 
sygdom) 

• Der er lavet vand ved brandslangen 
• Tag der skal repareres  
• Siloen bliver hentet fredag 

 

3.  Økonomi - Torben  
• Efter møde med revisor ser det ud til, 

at vi ender på 0 eller lidt derover op 
imod et betydeligt underskud fra 
sidste år 

• Drøftelse ift. hvordan vi kan finde en 
god struktur for, hvordan det 
økonomiske kan laves med færre 
omkostninger 

• I starten af året blev der anvendt 
meget tid på at få styr på klubmodul 
og økonomien og der kan evt. 

• Torben får fat i en elektrikker der kan 
kigge EL og også på ventilatorerne som 
måske sluger en del strøm.  



reduceres i nogle af de arbejdsgange 
der er ift. det økonomiske. 

• El-priserne stiger ret meget det er vi 
ikke vilde med- måske kan man 
reducere på lamperne yderligere 
(selvom, at de i forvejen er LED)  

• Tlf bliver først lavet i marts 
3.1 Økonomiske prioriteringer 
  
 

• Det er et punkt på den kommende 
dagsorden 

 

4, Personalesituationen 
 
 

• Der skal følges op på arbejdsopgaver 
osv. med ungarbejderne.  

• Evt. lidt flere ungarbejdere vi kan 
trække på 

• IB og Torben følger op på dette  

    
5. Skoleheste/Elevheste 
 

• Kian bliver behandlet og klippet 
• Bailey er ikke klar endnu men bliver tjekket 

 

6. Klubmodul 
 

• Der er styr på klubmodul  

7. Nye staldkontrakter  
      
 

• Under udarbejdelse  

8. Nyt fra udvalg   

10. Sponsorudvalget • Der har været møde i udvalget og 
ansøgt om tilskud til bane (som ikke 
blev godkendt) 

• Der er brug for at søge andre tilskud 
 

 



10.1 Stævneudvalget - Henriette • Tildelt datoer til stævner og de skal 
godkendes inden marts. 
Forårsstævner (spring og dressur) 
 

 

10.2 Etablissement - Torben, Rasmus,  
 

• Spiltov, Vandhane, døren i 
rytterstuen er lavet og fejlen ved 
lyset er forsøgt lokaliseret og nu 
fundet.  

 

10.3 forretningsudvalget • Mødes i nærmeste fremtid (efter 
regnskabet er gjort op) 

 

10.4 Stigbøjlen • Ingen møde for nyligt  

10. 5 Kløverblomsten • Der kommer loppemarked 
 

 

10.6 Cafeteriaet • Måske skal der tages initiativ til 
klubaften igen snart, så det ville være 
dejligt, hvis der er nogen der vil tage 
initiativ 

 

11. Indkomne punkter 
1)Div regler for sadelrum, staldskabe, 
ordensregler, FOLDE, brug af stævne-
midler/overskud (hvem/hvad/hvordan) 
2) Forslag til ny struktur i bestyrelsen 
3)Wrap-optælling  
4)Regler for wrap/trailer 
5)Opstaldermøde Halkort   
6)Sponsorskilte 
 7)Silo 
 8)Arbejdsdag  
9)skilte om brug af kamera 
 10)trailer-parkering med skilt for 
betaling? 

1. Regler til dressur/undervisning er lavet og 
hængt op- Der er deadline til feedback 
omkring den 20. JB arbejder videre med 
ordensregler omkring staldskabe, folde osv. 
IB har udviklet på ordensregler 
(ridehusregler osv) De skal deles og tages 
stilling til og der skal tages stilling til, hvad 
der skal være gældende. Vi finder en dato 
for deadline på godkendelse af disse regler. 
2. Hvad skal vi forslå herfra? Måske en 
anden struktur så udvalgene mødes mere 
struktureret og forbereder inden der er 
møder i bestyrelsen. Så kan man måske 
samles lidt færre og bruge tiden mere 
fornuftigt.  

-(OBS) 1 halkort er pr. rytter  
- Nye opstaldere skal i fremtiden godkendes af 
bestyrelsen og daglig leder. 

 
 
 



11)nye opstaldere fremover skal 
godkendes af bestyrelsen. Dette af 
hensyn til økonomiske og disciplinære 
forhold som staldandansvarlig/Torben 
ikke nødvendigvis har kendskab til 
 

Kan man figurere i bestyrelsen men være 
mere allokeret i udvalg, så kræfterne bliver 
brugt mere fornuftigt.  
3. Det er talt og der er en del 
4. Der skal laves en form for udmelding 
inden udgangen af april 
5. Der skal følges op på opstaldermøder som 
har været i baggrunden.  
-(OBS) 1 halkort er pr. rytter  
6. Vi skal følge op på sponsorskilte 
7. Det er behandlet 
8. Arbejdsdag: Det tager vi efter 
generalforsamling 
9. Afventer til næste møde 
10. Næste møde 
11. Det diskuteres hvorvidt dette skal gå 
gennem bestyrelsen inden der godkendes. 
 

12. Evt. 
Herpes 

• Handleplan? •  

 
 


